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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING ONDERWIJS EN WELZIJN 

 

Datum:  8 november 2012 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  19.30 – 21.40 uur 

 

Aanwezig: de heer D. Jager (voorzitter, VVD), de dames M. Dekker (PvdA), B. Enting (PvdA), A. Postma 

(GroenLinks), L.R. van Gijlswijk (SP), N.G.J. Temmink (SP), M. Wilschut (Partij voor de Dieren), de heren 

M.D. Blom (VVD), J. Evenhuis (VVD), A. Sijbolts (Stadspartij), P.S. de Rook (D66), R. Bolle (CDA), 

M. Verhoef (ChristenUnie), M. van den Anker (Student en Stad) 

Namens de griffie: mevrouw G. Mulder (commissiegriffier) 

Namens het college: mevrouw J.A. Visscher (SP) niet bij B1, de heren D. Ishta (PvdA) tot B2, T. Schroor 

(D66) niet bij B3 

Inspreker: de heer A. Naafs (namens de MR van de Borgmanschool) 

Afwezig m.k.: mevrouw E. van Lente (PvdA), de heren K.S.N. van der Veen (GroenLinks), J. Bolhuis 

(Stadspartij) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 

 

A. ALGEMEEN DEEL  

A.1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: 

 Opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder de nieuwe 

wethouder Ishta. 

 Feliciteert de jarige wethouder Visscher, die na afloop trakteert. 

 Wijst op de rondgestuurde antwoorden op cultuurvragen. 

Wethouder Ishta: 

 Deelt mee dat er overeenstemming is bereikt met de OR over de fusie van de Muziekschool en het 

Kunstencentrum. De rechtspositie van medewerkers van de Muziekschool blijft volledig 

gewaarborgd en de zorgen over de meerjarenbegroting zijn weggenomen. 

Wethouder Visscher: 

 Lukt het dit jaar beter om allochtonen te bereiken op de Dag van de Mantelzorg op 

wijkbijeenkomsten, georganiseerd door de vrijwillige voorlichters Eigen taal en cultuur. 

 

A.2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.3. Langetermijnagenda en lijst toezeggingen, initiatiefvoorstellen en moties 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Verzoekt de LTA op te schonen en van termijnen te voorzien. 

Mw. Enting (PvdA): 

 Vraagt wanneer onderwerpen op het gebied van sport aan de orde komen en wil eerst de evaluatie 

bespreken alvorens nadere subsidievoorwaarden in te voeren. 

 Ziet een reactie op de enquête over sportvoorzieningen tegemoet (De Vries 12). 

De voorzitter: 

 Gaat de LTA met spoed opschonen in overleg en neemt de opmerking van de PvdA mee. 

 Agendeert de enquête over sportvoorzieningen voor de volgende commissie. 

Wethouder Visscher: 

 Meldt dat de voorbereiding van de nota Huisvesting kwetsbare groepen (LTA 122) meer tijd vergt, 

namelijk tot volgend voorjaar. 

 Wijst erop dat het toegezegde voorstel voor aanvulling van de egalisatiereserve is rondgestuurd. 

 Hoopt voldoende tegemoet te zijn gekomen aan klachten over Wmo-vervoer met een centraal 

meldpunt, het klachtennummer op de pas en formulieren in taxi's. 
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A.4. Conformstukken 

A.4.a. Nacalculatie twee kunstgrasvelden sportpark Esserberg (raadsvoorstel 16 oktober 2012) 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 28 november 2012. 

 

A.4.b. Aanvullend krediet renovatie atletiekbaan (raadsvoorstel 16 oktober 2012) 

Dhr. Bolle (CDA): 

 Vraagt of de overschrijding van 21% te voorzien was en waarom ze achteraf wordt vastgesteld. 

Mw. Enting (PvdA): 

 Oppert te onderzoeken of het in eigen onderhoud geven van de baan beter werkt. 

Ambtenaar: 

 Wist dat de ondergrond niet heel goed was, maar constateerde de ernst pas na het openhalen. 

 Besloot in de zomer de renovatie af te ronden zoals toegezegd aan de atletiekvereniging; daarom 

wordt de overschrijding achteraf vastgesteld. 

Wethouder Ishta: 

 Brengt de suggestie van de PvdA over aan de atletiekvereniging. 

 

A.5. Rondvraag 

Mw. Dekker (PvdA): 

 Ziet graag schoolpleinen meer openbaar gebruikt worden na schooltijd en in het weekend, zoals de 

Borgmanschool aan de Jacobijnenstraat. Het helpt jeugd ook meer te bewegen. 

Wethouder Schroor: 

 Antwoordt dat het staand beleid is schoolpleinen open te stellen voor ander gebruik wanneer 

mogelijk. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL 

B.1. Cultuurnota 2013-2016 Cultuurstad Groningen. Tegen de stroom in  

 (raadsvoorstel 23 oktober 2012) 

Mw. Dekker (PvdA): 

 Omarmt de eigenzinnigheid om de ambities in tijden van bezuinigingen en crisis overeind te houden 

en in de top vijf te willen blijven. De gezamenlijke lobby heeft vruchten afgeworpen. 

 Ziet ook flink wat uitdagingen voor samenwerkingen, nieuwe verdienmodellen en meer 

publieksbereik, omdat veel investeringen incidenteel zijn om een omslag mogelijk te maken. 

 Is benieuwd hoe het college reageert op Simplon, dat de uitdaging van een korting aan wil gaan op 

voorwaarde van een wederzijdse inspanningsverplichting en samenwerking met de gemeente. 

 Oppert huisvestingsproblemen waar mogelijk te koppelen aan leegstand, zoals de succesvolle 

voorbeelden van de EMG-fabriek en Paradigm. 

 Ziet uit naar de plannen voor vlakkevloertheater in het Grand Theatre. 

 Vraagt zich af waar ruimte voor nieuwe initiatieven blijft in de cultuureducatie, waar alleen reeds 

gesubsidieerde instellingen voor in aanmerking lijken te komen. 

 Vindt het verdwijnen van De Steeg een witte vlek opleveren in het culturele aanbod, omdat deze een 

specifieke doelgroep jongeren bereikt. Hoe zien andere fracties dat? 

 Constateert dat de Cultuurkaart landelijk toch behouden blijft. Hoe verhoudt zich dat tot de 

gemeentelijke variant? 

 Betrekt de zorgpunten over de bibliotheek bij de bespreking van de voortgang van het Forum. 

Mw. Postma (GroenLinks): 

 Concludeert dat de bezuinigingen de stad erger hadden kunnen treffen, ook al is het lastig voor de 

gemeente alle bezuinigingen op te vangen. 

 Complimenteert alle betrokkenen met het nieuwe beleidsplan voor het Grand Theatre en hoopt dat 

het in aangepaste vorm door kan gaan. 

 Wijst op het dilemma voor Noorderlicht dat ze rijkssubsidie verliezen bij het schrappen van de 

galerie en noordelijke subsidie bij het schrappen van de manifestatie en roept op tot lobby. 

 Is blij dat de BAK toch niet gewijzigd wordt. Het omwisselen van de hoogten van subsidies voor 

materiaal en huur zou ook nog helpen. 

 Complimenteert de eigen variant van de Cultuurkaart, al is deze achterhaald door het regeerakkoord. 
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 Ziet dat De Steeg afgerekend wordt op artistieke kwaliteit, maar is van mening dat deze functie voor 

cultuureducatie behouden zou moeten blijven. 

 Sluit aan bij de PvdA wat betreft Simplon. 

Dhr. Van den Anker (Student en Stad): 

 Vindt dat Groningen de tweede cultuurstad moet blijven. 

 Wijst op de brugfunctie die de Usva vervult tussen studenten en Stadjers. De universiteit moet ook 

bezuinigen en zal Usva niet alleen onderhouden. Is er ruimte de gevraagde subsidie van tussen de 

4500 en 6000 euro toch te verstrekken om de organisatie overeind te houden? 

 Vindt Simplon onmisbaar voor talentontwikkeling en om de tweede popstad te blijven. 

 Kan daarom moeilijk instemmen met de korting op Simplon, ook omdat het advies van de 

Kunstraad op een verkeerde interpretatie blijkt te berusten. 

 Pleit voor een oplossing De Steeg toch te blijven subsidiëren, bijvoorbeeld via cultuureducatie. De 

Steeg biedt toegankelijke cultuur met educatieve waarde en neemt een niche in. 

 Is van mening dat gekorte organisaties meer uitleg verdienen dan tien regels door de Kunstraad. Een 

preadvies geeft instellingen de mogelijkheid hun beleid aan te scherpen, waarmee misverstanden 

worden voorkomen. Wil de wethouder overleggen over een nieuwe werkwijze? 

Dhr. De Rook (D66): 

 Ziet na de gemeentelijke investering nu vooral een opgave voor de instellingen om te vernieuwen en 

stelt voor halverwege de periode te kijken hoe het ervoor staat om bij te kunnen sturen. 

 Steunt het zorgvuldig verzelfstandigen van De Oosterpoort en de Stadsschouwburg. 

 Komt met een amendement om eerder al de inkoopcondities voor deze instellingen te veranderen en 

zo door samenwerking alvast te besparen. 

 Sluit aan bij de opmerking van de PvdA over huisvesting en leegstand. 

 Pleit ervoor de oproep van het ambitieuze Simplon aan te grijpen om samen te werken en 

mogelijkheden in het Ebbingekwartier te verkennen. 

 Is blij dat ook de gedeputeerde wil bezien of Noord-Nederland een extra bijdrage aan Noorderlicht 

zou kunnen doen. 

 Vindt het schrappen van De Steeg ook leiden tot een gat in het aanbod van cultuureducatie. 

 Lijkt het gepast als de gemeente wel een bijdrage levert aan de Usva. 

 Pleit ervoor de procedures met de provincie gelijk te schakelen in het belang van de instellingen. 

Dhr. Bolle (CDA): 

 Complimenteert de flexibele houding van instellingen om in te spelen op teruglopende subsidies. 

 Hecht grote waarde aan cultuur en is blij met het redelijk evenwichtige pakket. 

 Maakte zich vanaf het begin hard voor het behoud van de BAK. Een brede basis leidt ook tot een 

hogere top en de BAK zorgt voor stadsbrede laagdrempelige cultuurdeelname. 

 Ziet graag een transparante en bereikbare aanvraagprocedure voor investeringssubsidies. 

 Is voor het kostendekkend maken en op termijn verzelfstandigen van het CBK. Directe subsidies 

voor kunst aan de muur gaan het CDA te ver. 

 Is blij met de beoogde verzelfstandiging van de Stadsschouwburg en de Oosterpoort. 

Mw. Temmink (SP): 

 Is blij met de aandacht voor cultuur in Groningen, het behoud van de Cultuurkaart en de BAK, de 

aandacht voor cultuureducatie en de vooruitgang bij het Grand Theatre. 

 Pleit ervoor De Steeg niet alleen op artistieke inhoud te beoordelen, maar ook het maatschappelijke 

en onderwijskundige belang te waarderen dat ze een moeilijk te bereiken doelgroep bedienen. 

 Vindt de fout van de Kunstraad wat betreft Simplon kwalijk en wijst op de toenemende 

bezoekersaantallen. Is er een noodplan wanneer Simplon het na 2014 toch niet redt? 

 Verzoekt nogmaals te kijken naar de verhouding tussen subsidies voor instrumenten en het gebruik 

van zalen in De Oosterpoort. De laatste is hoger, maar wordt minder vaak gebruikt. 

 Sluit zich aan bij de PvdA wat betreft de zorgen over accommodaties. 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie): 

 Ziet de economische spin-off en het belang van cultuur, maar vindt het niet te verkopen extra geld in 

cultuur te investeren terwijl op alle fronten bezuinigd moet worden. 

 Ziet meer in andere financieringsvormen, zoals crowdfunding en het bedrijfsleven betrekken. 
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 Juicht de nieuwe functie van het Grand Theatre en de nauwere banden met De Oosterpoort en de 

Stadsschouwburg toe. 

 Betreurt en begrijpt dat het Kruithuis moet sluiten door de te hoge kosten. 

 Informeert naar hoe het staat met het onderhoud van de Stadsschouwburg. Uitstel leidt meestal tot 

hogere kosten. 

 Herinnert aan de toezegging het meest bezochte bibliotheekfiliaal in De Wijert om te zetten in een 

familiefiliaal. Actie is tot nu toe uitgebleven. 

 Vindt de motivatie subsidie voor De Steeg te schrappen ontoereikend. De Steeg bereikt een grote 

groep leerlingen in het mbo, vmbo en speciaal onderwijs. 

 Betreurt dat de aanvraag van Simplon verkeerd geïnterpreteerd is en dat er geen nieuw plan meer 

beoordeeld kon worden. 

 Juicht de voorwaarde toe instellingen cultuureducatie te laten doen. 

 Informeert of de 4 euro per leerling voor de gemeentelijke Cultuurkaart vrijvalt nu de landelijke 

kaart behouden blijft. 

 Is blij met het behoud van de BAK en pleit voor een Dag van de Amateurkunst, gekoppeld aan een 

prijs voor de amateurvereniging van het jaar. 

 Adviseert het college adviezen van de Kunstraad bij instellingen te verifiëren voor ze te bespreken. 

Dhr. Blom (VVD): 

 Complimenteert de inspanningen om Groningen als cultuurstad op niveau te houden. 

 Vindt behoud van de BAK recht doen aan de waarde van amateurkunst. 

 Stelt dat deze nota de tering naar de nering zet. Daar horen ook pijnlijke keuzes bij. 

 Breekt een lans voor De Steeg en verzoekt in navolging van de provincie het stopzetten van subsidie 

te heroverwegen. 

 Kan instemmen met het voorstel van D66 na twee jaar te evalueren. 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 

 Legt het zwaartepunt bij organisaties met een educatieve en maatschappelijke functie. 

 Sluit zich aan bij de oproep De Steeg te behouden. 

 Is blij dat creatief wordt nagedacht over meer commerciële oplossingen en hoopt dat de nieuwe 

plannen voor het Grand Theatre doorgaan. 

 Sluit zich aan bij de PvdA wat betreft Simplon en het koppelen van huisvestingsproblemen aan 

leegstand. 

 Hoopt op financieel betere tijden, want nu kunnen niet alle projecten op dezelfde manier doorgaan. 

 Kan zich vinden in een tussentijdse evaluatie. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

 Is blij met het behoud van het Grand Theatre en de BAK. Helaas zal niet iedereen tevreden gesteld 

kunnen worden met deze nota. 

 Betoogt dat Simplon door de korting risicoloos zal gaan programmeren, waardoor een belangrijke 

kweekvijver voor pop- en dancetalent dreigt te verdwijnen. Hopelijk voorkomt de raad de korting. 

 Staat achter de doelstelling van De Steeg moeilijke doelgroepen kennis te laten maken met theater. 

Wethouder Ishta: 

 Is tegen bezuinigingen op cultuur en is blij met de onderstreping van de waarde voor cultuur. 

 Staat helemaal achter de nota, waar hij als nieuwe wethouder niet bij betrokken is geweest. 

 Vat de belangrijkste aspecten van de nota samen. Groningen is van top tot basis een belangrijke 

cultuurstad; iedereen telt mee. Jongeren hebben hun verdere leven baat bij genoten cultuureducatie 

en talentontwikkeling. De tijd van volledige subsidies is voorbij; commercialisering en 

professionalisering zijn noodzakelijk. Cultuur prikkelt tot nadenken; landen met een goed aanbod 

doen het economisch, financieel en sociaal beter. 

 Wijst erop dat Simplon een zachte landing krijgt. De huidige bijdrage van 400.000 euro ontwikkelt 

zich in de jaren 2013-2015 van 425.000 via 400.000 tot 350.000 euro. 

 Zal navraag doen over de foutieve berekeningen rondom Simplon. 

 Wil Simplon helpen bij het ontplooien van meer commerciële activiteiten. 

 Onderschrijft de doelstelling van De Steeg, maar wijst erop dat de artistieke kwaliteit en het 

businessplan niet voldeden. Bovendien zijn er veel instellingen in deze hoek. 
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 Betwijfelt of De Steeg vanuit educatiefondsen gefinancierd kan worden, maar zal het opnemen met 

wethouder Schroor. 

 Zal persoonlijk cultuurwoordvoerders in Den Haag benaderen over Noorderlicht en houdt de raad 

op de hoogte. 

 Wijst erop dat alleen afgewezen en gekorte instellingen klagen over de Kunstraad en deelt de kritiek 

niet. Er zijn gesprekken gevoerd met de instellingen en de Kunstraad heeft uitstekend werk verricht. 

 Zal de Kunstraad vragen of ze de mening deelt dat meer transparantie nodig is. 

 Is blij met het behoud van de BAK. 

 Vindt het de taak van instellingen om studenten te werven. Studenten zijn ook Stadjers. 

 Wijst erop dat er niet veel mogelijkheden zijn de nota te wijzigen. De nota bestaat uit 

communicerende vaten. Een instelling toch wel financieren heeft gevolgen voor andere instellingen. 

 Is benieuwd naar creatieve oplossingen en wil hier wel over overleggen. 

De voorzitter: 

 Concludeert dat de wethouder schriftelijk terugkomt op eventueel nog openstaande vragen. 

Het raadsvoorstel wordt als discussiestuk geagendeerd voor de raad van 28 november 2012. 

 

B.2. Onderwijshuisvesting. Programma en overzicht 2013 (raadsvoorstel 9 oktober 2012) 

Dhr. Naafs (inspreker namens de MR van de Borgmanschool): 

 Meldt dat er al twaalf jaar sprake is van nieuwbouw voor de Borgmanschool. Al die tijd hebben 

ouders, personeel en leerlingen last van de oude school en wordt sommig onderhoud uitgesteld. 

 Stelt dat de hogere kosten van drie oude locaties zichtbaar ten koste gaan van het onderwijs. De 

directie is meer tijd kwijt met organiseren dan op één nieuwbouwlocatie. 

 Verzoekt het voorbereidingskrediet in 2013 al vrij te geven, zodat het kleine managementteam in 

staat wordt gesteld de bouw goed te begeleiden en ondertussen de school goed te leiden. 

 Stelt dat het leerlingenaantal groeit dankzij het enthousiasme van het team en ondanks het uitstel 

van de bouwplannen. 

Dhr. Evenhuis (VVD): 

 Vraagt een reactie op de inspreker en kan zich voorstellen in te gaan op het verzoek. 

 Informeert over welke drie van de voorstellen voor een sporthal in Zuid gesproken wordt. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

 Sluit aan bij de laatste vraag van de VVD. 

 Gaat ervan uit dat het college verduurzaming van schoolgebouwen afstemt op fusieplannen van 

O2G2. 

Mw. Postma (GroenLinks): 

 Is blij met de middelen voor duurzaamheid, energiebesparing, binnenklimaat en renovatie. 

 Vraagt zich af hoe realistisch het is te verwachten dat verkoop van schoolgebouwen winst oplevert. 

 Is benieuwd of de reserve onderwijshuisvesting weer op peil is, ook gezien de gevolgen van het 

afschaffen van de Service Level Agreement (SLA). 

 Informeert of een bepaalde passage in het regeerakkoord afromen van middelen voor 

buitenonderhoud in het primair onderwijs betreft of ernstiger gevolgen heeft. 

 Vraagt een reactie op het argument van de MR van de Borgmanschool dat het management 

voldoende tijd nodig heeft om de nieuwbouw te begeleiden. Is dit reden tot aanpassing? 

Dhr. De Rook (D66): 

 Is blij met het programma en de aandacht voor duurzaamheid en innovatie. 

 Wijst erop dat asbest categorie 2 volgens een ministerieel rapport gevaarlijker is dan gedacht, 

hoewel het niet weggehaald wordt. 

 Vraagt of asbest in Groningen goed in beeld is en of waar asbest wordt weggehaald beheersplannen 

zijn. Eigenlijk zou iedere school asbestvrij moeten zijn. 

 Begrijpt dat onderhoud aan de Driebondschool samenhangt met de ontwikkeling van Meerstad, 

maar pleit er wel voor te kijken wat er met de school gaat gebeuren en daar niet nog een jaar mee te 

wachten. 

 Sluit zich aan bij de vragen van GroenLinks over de Borgmanschool en het afromen van middelen. 

 Informeert naar de gevolgen van de extra uren gym in het regeerakkoord. 
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 Pleit voor afstemming met O2G2 zodat de gemeente en O2G2 elkaar niet tegenwerken. 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie): 

 Hoort graag een reactie op de inspreker. 

 Sluit aan bij vragen over asbest, de Driebondschool en de sporthal in De Wijert. 

 Pleit voor het zo efficiënt mogelijk inzetten van gemeentelijke en schoolse middelen om een 

volwaardige sporthal in De Wijert te behouden. 

 Vraagt of het college bij O2G2 gaat sturen op de keus in te sluiten gebouwen om onderhoudskosten 

in de hand te houden. 

Dhr. Van den Anker (Student en Stad): 

 Constateert dat bilateraal overleg met schoolbesturen O2G2 uitsluit en wil weten of investeringen in 

schoolgebouwen met fusieplannen van O2G2 worden afgestemd. 

Mw. Enting (PvdA): 

 Verbaast zich erover dat verzoeken om energiegebruik te verminderen en temperatuur beter te 

reguleren worden afgewezen. Ambities zouden toch meer leidend zijn dan middelen? 

 Vraagt hoe de bestedingen zich verhouden tot het gemeentefonds. 

 Sluit aan bij de vraag van GroenLinks over afroming. 

 Is benieuwd welke sporten wel en niet kunnen worden beoefend in een nieuwe sporthal in Zuid en 

wat het college doet met eerder gedane toezeggingen hierover. 

 Wil dat de gymzalen in de Fionastraat echt in 2013 worden gerealiseerd en is blij dat de omvang ook 

gebruik door verenigingen mogelijk maakt. 

 Verzoekt snel te starten met de nieuwbouw van De Starter en betreurt de vertraging van vier 

maanden. 

 Hoort dat het dak van de Driebondschool half instort, terwijl onderhoud weer geweigerd is. Hoe 

houdt de gemeente zo lang mogelijk een veilige, gezonde en duurzame school in de benen? 

 Sluit aan bij de vragen over de Borgmanschool. 

 Wil weten in hoeverre sluitingsplannen van O2G2 betrokken zijn in het IHP. Geeft het IHP invulling 

aan het uitruilen van over- en ondercapaciteit en is hier met schoolbesturen over gesproken? 

 Pleit ervoor spelfouten in een document over onderwijs te vermijden. 

Dhr. Bolle (CDA): 

 Sluit aan bij de vragen over asbest. 

 Verwacht een reactie op de inspreker. 

 Wil weten of de bouwkundige inspectie of het wachten op Meerstad het argument is onderhoud aan 

de Driebondschool te weigeren. Het laatste zou zijn geen goed argument zijn. 

Mw. Temmink (SP): 

 Denkt dat iedereen voor een goede en gezonde leeromgeving is. Het lijkt de goede kant op te gaan. 

 Sluit zich aan bij het pleidooi van D66 voor asbestvrije scholen. 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 

 Sluit aan bij de opmerkingen over O2G2, asbest en de vragen van de inspreker. 

 Stelt dat de gemeente later op diverse vlakken veel profijt heeft van investeringen in een duurzaam 

en gezond binnenklimaat. 

 Ziet niets terug over het stimuleren van zonnecollectoren. Zijn er ontwikkelingen? 

 Wijst op het experiment in Rotterdam met moestuinen op daken. Kunnen scholen met dakakkers 

extra kinderwerktuinen creëren? 

Wethouder Schroor: 

 Start in 2014 met het voorbereidingskrediet voor de nieuwbouw van de Borgmanschool in 2016. 

Gezien de beperkte middelen is het beter nu andere scholen aan te pakken. 

 Zegt wel toe ambtelijk te bezien welke vorm van ondersteuning nodig is, mocht de capaciteit van 

het managementteam niet voldoen om de bouw goed voor te bereiden. 

 Is voornemens met O2G2 in gesprek te gaan over onduidelijkheden rond fusies, zoals in De Wijert. 

 Heeft als uitgangspunt om pas gerevitaliseerde scholen niet zomaar van de hand te doen het 

Montessori te behouden als onderwijsvorm in de stad. 

 Stelt voor fusies gezamenlijk vanuit kwaliteit te benaderen en schuift graag aan bij de discussie 

tussen O2G2 en de raad. 
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 Noemt Boerhavelaan als voorbeeld van een locatie met kansrijke woningbouw, maar wijst erop dat 

sloop en nieuwbouw meestal geld kosten. De mogelijkheden worden wel onderzocht. 

 Antwoordt dat de korting in het regeerakkoord effect zal hebben als er sprake is van afroming en 

overdimensionering, maar niet wanneer het samenhangt met een verminderde onderhoudsplicht. 

 Houdt wat dat betreft rekening met een tegenvaller en houdt de raad op de hoogte. 

 Antwoordt dat O2G2 asbest volledig geïnventariseerd heeft en van beheersplannen voorzien. 

 Wijst erop dat asbest categorie 2 geen kwaad kan als het niet aangeraakt wordt en dat het in de regel 

pas bij grote ingrepen verwijderd wordt. 

 Heeft asbest in het bijzonder onderwijs voor 90% duidelijk en doet navraag over de rest. 

 Kijkt op korte termijn hoe snelheid in het proces rond de Driebondschool gebracht kan worden en 

komt hierop terug. 

 Weet niet of extra gymuren een voordeel zijn voor de scholen of ook voor de gemeentelijke 

gebouwen, maar ziet vooralsnog geen financieel voordeel. 

 Vindt de afgewezen aanvragen over duurzaamheid zeker waardevol en hoopt er volgend jaar alsnog 

een aantal te honoreren met de beperkte middelen. 

 Stuurt eerder verzonden brieven over afroming van onderhoudsbudgetten na. De gemeente besteedt 

ongeveer 85% van de middelen aan huisvesting en roomt 15% af voor lumpsum met instemming 

van de raad. 

 Gaat uitzoeken welke gevolgen rijksmaatregelen in dit verband hebben. 

 Antwoordt dat de reserves terugkomen in het masterplan volgend jaar. 

 Verwacht geen afwijkingen van de reserves ten opzichte van de geschetste ontwikkeling in het IHP 

2010. 

 Zegt toe de suggestie over dakakkers mee te nemen als aardig te onderzoeken idee bij nieuwbouw. 

 Zegt een overzicht toe van sporten die in de mogelijke sporthallen in De Wijert beoefend kunnen 

worden. 

Ambtenaar: 

 Onderzoekt een sporthal plus voorziening met het Noorderpoort in Europapark en een sporthal met 

het Gomarus College aan het Vondelpad. De laatste is in de voorfase van een 

haalbaarheidsonderzoek. 

 Antwoordt dat wanneer deze twee hallen doorgaan, er voor De Wijert een spelhalmogelijkheid 

overblijft in de vorm van een dubbele gymzaal zonder kantine. Volleybal en badminton kunnen daar 

wel, voetbal, hockey en handbal niet. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 28 november 2012. 

 

B.3. Jaarverslag 2011 Meldpunt Overlast & Zorg (collegebrief 28 juni 2012 en bespreekpunten 

 PvdA) 

Mw. Dekker (PvdA): 

 Informeert welke extra maatregelen mogelijk zijn tegen de stijgende studentenoverlast. 

 Is benieuwd hoe het landelijke nummer 1414 zich verhoudt tot het lokale meldpunt. 

 Krijgt signalen dat de bekendheid van het meldpunt nog beter zou kunnen. 

 Oppert de naam te veranderen in Meldpunt Zorg & Overlast. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

 Is blij met het meldpunt en vindt dat de bekendheid via de gemeentelijke website behoorlijk 

verbeterd is. 

 Gaat ervan uit dat opmerkingen gemaakt in de begrotingscommissies meegenomen worden. 

 Zou het niet fijn vinden wanneer de zorgvraag toe zou nemen. 

 Vindt het niet aan de medewerkers van het meldpunt om zelf in actie te komen; ze moeten juist 

acties uitzetten. 

Dhr. De Rook (D66): 

 Sluit zich aan bij de vragen van de PvdA. 

 Relativeert de studentenoverlast, omdat blijkt dat het aandeel ten opzichte van de totale overlast 

lager is dan het aandeel studenten ten opzichte van de totale bevolking. 

Dhr. Van den Anker (Student en Stad): 
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 Sluit zich aan bij de laatste opmerking van D66. 

 Vindt het stigmatiserend studentenoverlast niet nader te categoriseren, waar dit bij de rest van de 

bevolking wel gebeurt. 

 Denkt dat toegenomen bekendheid een mogelijke verklaring kan zijn voor de stijgende cijfers. 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 

 Is blij met de agendering en sluit aan bij gestelde vragen. 

 Vindt met de Stadspartij dat medewerkers van het meldpunt vooral moeten doorverwijzen. 

Mw. Postma (GroenLinks): 

 Sluit aan bij de bespreekpunten. 

 Waakt ervoor dat registratie een doel op zich wordt. Belangrijker is dat meldingen tot snelle acties 

leiden. Over de terugkoppeling zijn nogal wat klachten. 

 Bepleit ook bekender te maken dat het meldpunt alleen overdag bereikbaar is en dat in bepaalde 

gevallen beter de politie gebeld kan worden. 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie): 

 Sluit aan bij de vragen van de PvdA. 

 Informeert of de telefonisten voldoende professioneel zijn om diagnoses als psychiatrie of 

verwaarlozing te stellen. 

 Is benieuwd of er een termijn is waarbinnen een vraag tot een actie moet leiden. 

Dhr. Bolle (CDA): 

 Noemt het een mooi stuk voor wie van cijfertjes houdt 

 Is ook benieuwd of de toename van zorgmeldingen zorgelijk is of door bekendheid komt. 

 Is van mening dat registratie niet ten koste van uitvoering mag gaan en is het eens met de Stadspartij 

dat registratie en actie gescheiden moeten worden. 

 Vindt het onderscheid tussen studenten en buren vreemd. Studenten zijn toch ook buren? Hoe wordt 

vastgesteld dat het om studenten gaat en niet om jong afgestudeerden? 

Dhr. Evenhuis (VVD): 

 Sluit aan bij de gestelde vragen. 

Wethouder Visscher: 

 Wijst op het doel van het meldpunt dat mensen naar elkaar omkijken en hun zorgen over iemand 

kunnen melden als ze niet weten wat ze moeten doen. 

 Registreert niet om te registreren, maar op verzoek van de raad en niet meer dan nodig is. 

 Verklaart de groei uit een andere werkwijze per 1 september 2010. Voor die datum kwamen er ook 

zorgmeldingen bij het OGGz-team binnen. 

 Verwacht in de vergelijking van de jaren 2011 en 2012 iets te kunnen zeggen over eventuele groei. 

 Probeert OGGz-hulp beperkt te houden, omdat de reguliere hulpverlening in complexe situaties ook 

erop af moet. 

 Stelt dat meldpuntfunctionarissen competent zijn om meldingen te beoordelen en door te leiden. Ze 

springen niet zelf op de fiets, maar schakelen de nodige crisisdiensten of hulpverlening in, bij 

voorkeur iemand die bekend is bij het adres. Pas als er niemand te vinden is, komt OGGz in beeld. 

 Antwoordt dat de termijnen om in actie te komen sterk afhangen van het geval. Meldingen gaan van 

oude te verwijderen fietsen tot dementerende bejaarden. 

 Sprak in een andere commissie al over allerlei maatregelen tegen studentenoverlast. 

 Beaamt dat studenten ook Stadjers zijn en wil de registratie nog eens goed bekijken, maar wijst er 

ook op dat het niet de bedoeling is informatie relevant voor een discussie in de stad te versluieren. 

 Vindt het een goede suggestie de naam te veranderen, maar ziet praktische bezwaren doordat net alle 

uitingen geprint zijn. 

 Gaat zich verdiepen in het landelijke nummer 1414 en komt hierop terug. 

 

B.4. Zevende Voortgangsrapportage bezuinigingen 2011-2014 (collegebrief 19 oktober 2012) 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Constateert dat het college alleen rapporteert hoe het staat met zelforganisaties en niet over andere 

gesubsidieerde instellingen waarop bezuinigd wordt. 

 Verwijst naar een algemene brief die alle instellingen ontvingen en waar ze van schrokken, waarin 
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de gemeente aankondigt te gaan bezuinigen en misschien wel op de betreffende instelling. 

 Vraagt of de bezuinigingen via de kaasschaafmethode plaatsvinden of op een andere manier. Zijn de 

bezuinigingen van 550.000 euro minus de zelforganisaties gerealiseerd? 

 Laat zich ambtelijk verder informeren. 

Wethouder Visscher: 

 Antwoordt dat de brief niet verstuurd is zoals had gemoeten. 

 Stelt dat de goede bedoeling was om instellingen te waarschuwen dat het college de begroting rond 

moest krijgen en extra moest bezuinigen. 

 Geeft aan dat het college gesprekken voert met alle instellingen over de subsidies volgend jaar en 

met voorstellen komt voor de huidige begroting en het jaar daarop. 

Wethouder Schroor: 

 Antwoordt dat een deel van de taakstelling gewoon is doorgevoerd en een deel alternatief is behaald, 

ook bij sportvoorzieningen en culturele voorzieningen. Zo zijn De Oosterpoort en de 

Stadsschouwburg nog steeds bezig met de bezuinigingen. 

 Geeft aan dat wethouder Ishta terugkomt op problemen bij bezuinigingen bij Martiniplaza, waarvoor 

alternatieven gevonden moeten worden. 

 

C. HUISHOUDELIJK DEEL 

C.1. Lijst van ingekomen stukken 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 

 Complimenteert het college met de duurzame plannen voor sportcentrum Kardinge en hoopt dat ze 

doorgang zullen vinden. 

 

C.2. Vaststelling verslag 

Niet van toepassing. 

 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 21.40 uur. 


